

富邦銀行 (香港) 有限公司 - 信用卡中心 香港北角英皇道250號 北角城中心23字樓 Fubon Bank (Hong Kong) Limited - Credit Card Centre 23/F, Fortress Tower, 250 King's Road, North Point, Hong Kong T (852) 2566 8181 F (852) 2508 9613 www.fubonbank.com.hk

親愛的信用卡客戶:

有關閣下之續期信用卡

多謝選用富邦信用卡。現隨函附上具備感應式付款功能之續期信用卡。閣下只需於任何接受感應式付款功能之感應器上輕拍此信用卡,便可輕鬆簽賬,方便快捷。有關 Visa payWave或Mastercard 感應式付款功能之使用及詳情,請瀏覽本銀行網頁www.fubonbank.com.hk。

為保障閣下之權益, **請根據卡面上貼紙的指示確認新卡**,並注意以下事項:

- 1. 請核對新卡上壓印之姓名,如姓名正確無誤,請即在卡背的簽名欄內以不脫色的原子筆簽署。
- 2. **舊卡將於新卡發出日期起之下一個月屆滿後或於新卡確認後失效。如閣下未能於新卡發出日期起之下一個月屆滿前確認** 新卡,現有富邦信用卡亦將會失效,舉例如閣下新卡函件上列印之新卡發出日期為今年3月10日,閣下現正使用之富邦 信用卡將於新卡發出日期起之下一個月月底,即今年4月30日後失效。請將舊卡沿磁帶及晶片部分剪毀並將之小心棄掉。
- 3. 若客戶曾經申請「私人密碼」以操作自動櫃員機,本行將不會另發新「私人密碼」,請沿用現有的「私人密碼」*。
- 4. 主卡及附屬卡(如適用)均需個別辦理確認新卡手續。

如有任何疑問,歡迎致電富邦銀行綜合客戶服務熱線2566 8181。

富邦銀行信用卡中心 謹啟本函為毋須簽署之電腦編印文件

* 如須重發「私人密碼」,請致電富邦銀行綜合客戶服務熱線2566 8181。如需申請「私人密碼」,請親臨任何一間分行辦理。

Dear Cardholder.

RE: Your Renewal Credit Card

Thank you for using Fubon Credit Card. Please find enclosed your renewed credit card with contactless payment function. Simply tap your contactless credit card with any contactless payment card sensor for fast and convenient contactless payment. Please refer to the Bank's website at www.fubonbank.com.hk for more details and usage of Visa payWave or Mastercard contactless payment function.

For your security, **please follow the instruction on the sticker adhered on the card face for card activation** and note the followings:

- 1. Please check the name embossed on your new card and sign on the signature panel of your card with an inerasable ball pen if the name embossed on the card is correct.
- 2. Your existing card will become invalid by end of next month from the New Card Issue Date or upon activation of your new card. Please note that if your new card is not activated on or before the end of next month from the New Card Issue Date, your existing Fubon Credit Card will also become invalid. For example, if the New Card Issue Date printed on the new credit card mailer is 10 March of the current year, your existing Fubon Credit Card will become invalid after 30 April of the current year if you do not activate your new card. Please destroy your old card by cutting across the magnetic stripe and the chip.
- 3. If you have applied Personal Identification Number ("PIN") for ATM service, new PIN will $\underline{\text{NOT}}$ be issued. Please continue to use the existing PIN.*
- 4. Please note that Principal and Supplementary Card (if any) have to perform card activation separately.

If you have any queries, please call our Fubon Bank Integrated Customer Service Hotline at 2566 8181.

Yours sincerely

Fubon Bank Credit Card Centre

This is a computer generated letter. No signature is required.

* For regeneration of PIN, please call Fubon Bank Integrated Customer Service Hotline at 2566 8181. For new application of PIN, please visit any of our branches.